
Styremøte Beitostølen Hytteforening 11.3.2019  

 
Til stede: Petter A. Knudsen (styreleder), Erik Garaas, Ebba Wannag, Grete-Marit Weea, 

Hans Petter Fernander og Knut Sem 

 
Årsmøte 2019 

Årsmøte 2019 er satt til den 3.8.2019 på Radisson hotell kl 1700. 

Innkalling til årsmøte med regnskap vil bli sendt ut i juni. 

 

Oppfølgning av Løypeforeningen  

Beitostølen Hytteforening støtter Løypeforeningen for 2019 med kr 5 000. 

Beitostølen Hytteforening har registrert en rekke kritiske reaksjoner fra medlemmer 

vedrørende Øystre Slidre kommunes bruk og prioritering av eiendomsskatten, særlig 

knyttet til manglende støtte til drift av Løypeforeningen fremover. 

  

Markedsundersøkelse blant medlemmer via facebook 

En enkel spørreundersøkelse via vår facebook-side med 89 deltakere gav følgende 

resultat: 

• 82% fornøyd med tilbud av skiløyper 
• 80% førnøyd med tilbud på turstier 
• 56% fornøyd med tilbud på sykkelstier 
• 67% fornøyd med tilbud på parkeringsplasser (Garli/Båtskaret/Bygdin) 
• 10% har hatt behov for akutt helsehjelp siste året 
• 5% har hatt behov for hjemmehjelptjenester siste året 

 

Samarbeidsavtale med Øystre Slidre kommune 

Beitostølen Hytteforening i samarbeid med Vangsjøen Vel, Øystre Beitostølen Vel og 

Javnlie Vel har sendt utkast til en Samarbeidsavtale med Øystre Slidre kommune. 

Brevet ble stilet til ordføreren og Rådmannen. Foreløpig ingen respons fra 

kommunen. 

 

Kommentarer til reguleringer sendt ut fra Øystre Slidre Kommune 

 Ingen reguleringsplaner i 2019 er orientert om fra kommunen. 

 Beitostølen Hytteforening vil spesielt følge opp evt. utbygging av Garli-området. 

Debatten rundt forståelse av «fjellgrensa» og områder definert som LNFR 

(Landbruks-, Natur- og Friluftsområder) følges løpende opp av Beitostølen 

Hytteforeninger overfor kommunens reguleringsplaner fremover. 

 


